
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 909
Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt at anvende Lynetteholmen som deponi for 
PFAS-forurenet jord under jordkvalitetskriteriet fra hele landet, eller mener ministeren, at 
der ud fra et klima- og miljømæssigt synspunkt er behov for at finde andre løsninger på 
håndtering af PFAS-forurenet jord under jordkvalitetskriteriet? I bekræftende fald hvilke 
løsninger mener ministeren, der er behov for at afsøge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leila Stockmarr (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på leila.stockmarr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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